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Groep:   Eerste raadscommissie 
Datum:  07 mei 2024 

Uur:   21.50uur-22.15uur 
Plaats:   Nieuwe Schepenzaal 

Aanwezig: W. Allijns, schepen; 

M. Ahouna (voorzitter), M. Vandemaele, N. Beugnies, B. Vandorpe, 
raadsleden; 

Voor punt 8: Dimitri Wildemeersch, sanctionerend ambtenaar; 
N. Deprez, notulist 

 

Verontschuldigd: V. Van Quickenborne, burgemeester; 
  K. Detavernier, schepen; 

  V. Decaluwe, M. Veys, P. Soens, raadsleden 
 

Bijlagen:   
 

 
 

GEMEENTERAAD  
 

1 Leiedal – Algemene vergadering van 28 mei 2024 – Goedkeuren agenda en 

bepalen mandaat vertegenwoordiger.  
 

 Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 

 
2 Imog – Algemene vergadering van 21 mei 2024 – Goedkeuren agenda en bepalen 

mandaat vertegenwoordiger.  
 

 Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
3 Psilon – Algemene vergadering van 19 juni 2024 – Goedkeuren agenda en bepalen 

mandaat vertegenwoordiger.  
 

 Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
4 Gaselwest – Algemene vergadering van 18 juni 2024 – Goedkeuren agenda en 

bepalen mandaat vertegenwoordiger.  

 
Raadslid M. Ahouna, voorzitter deelt mee dat er nog extra stukken werden bezorgd door 

Gaselwest en dat deze werden toegevoegd in e-decision. Het betreft aanvullingen en geen 
vervanging van eerder bezorgde informatie. 

 

Vergaderverslag 



 

 

In het bijzonder betreft het de volgende 6 bijlagen bij de nota: 

-Agpt 1 – Partiële splitsing Nazareth – overzicht documenten – nazending; 

-Agpt 1 – Splitsing Nazareth – verduidelijking tabel 1C – nazending; 
-Agpt 1 – Splitsing Nazareth – verslag commissaris – nazending; 

-Agpt 2 – Jaarrekening 2023 – verslag commissaris – nazending; 
-Agpt 2 en 3 – Jaarverslag – jaarrekening – nazending; 

-Agpt 4 – Netto-actieftest – verslag RvB – nazending. 

  
Raadslid M. Vandemaele merkt op dat er een lid, de intercommunale verlaat om aan te sluiten 

bij een andere vereniging. Hij informeert naar de reden en vraagt zich ook af waarom de Stad 
niet uittreedt en eventueel aansluit bij deze van de gemeente Lendelede met gunstigere 

tarieven voor de bewoners.  
 

De oorzaak van de uittreding heeft te maken met de vrijwillige samenvoeging van 

de gemeenten De Pinte en Nazareth. Zie verslag van de Raad van Bestuur d.d. 19 
maart 2024 in nota 2024_CBS_00908. 

 
Raadslid M. Vandemaele merkt op dat de vertegenwoordiger van de Stad de opdracht had om 

alles in het werk te stellen om de hoge tarieven te laten dalen en vraagt naar de acties die 

hiervoor werden ondernomen. 
 

Bij elke algemene vergadering komt dit aan bod en wordt dit opgenomen in het 
verslag. Zie nota 2023_CBS_01553 voor het verslag van de algemene vergadering 

van Gaselwest d.d. 20 juni 2023.  
 

(Zie memorie van toelichting) 

 
5 Creat Services – Algemene vergadering van 18 juni 2024 – Goedkeuren agenda, 

statutenwijziging en bepalen mandaat vertegenwoordiger.  
 

 Zie ook punt 1 van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 

 
 Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

6 Poolstok CV – Algemene vergadering van 31 mei 2024 – Goedkeuren agenda en 
bepalen mandaat vertegenwoordiger.  

 
Raadslid B. Vandorpe informeert waar deze CV voor staat. 

Raadslid M. Ahouna, voorzitter verwijst naar de statuten, die in bijlage bij de nota terug te 
vinden zijn: “Vlaams Selectiecentrum voor het Overheidspersoneel cv.” 

 

Op de vraag van raadslid M. Vandemaele of dit de “selor” (nu “werkenvoor.be” genoemd) 
voor Vlaanderen is, wordt bevestigend geantwoord. 

 
Het doel van de vennootschap bestaat uit het bijstaan van haar aandeelhouders en 

derden bij een beter georganiseerde en meer professionele vervulling van hun 

taken op het vlak van personeel en organisatie. 
 

(Zie memorie van toelichting) 



 

 

7 AjKo vzw – Voordracht van een vertegenwoordiger in de algemene vergadering en  

in de raad van bestuur. 

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

8 Gemeentelijke administratieve sancties – Aanpassing van de Algemene 
Politieverordening (GAS 1, 2 en 3), de Bijzondere Politieverordening betreffende 

GAS-parkeren en de verkeersborden C3 en F103 (GAS4), en het Protocolakkoord 
(GAS 2, 3 en 4) – Aanpassing van diverse politieverordeningen en Protocolakkoord 

– Goedkeuren. 
 

 Raadslid M. Vandemaele wil vooreerst opmerken dat de nota zeer helder en duidelijk 

geschreven is en bedankt hiervoor de aanwezige GAS-ambtenaar. Raadslid B. Vandorpe sluit 
zich hierbij aan. 

 
 Raadslid M. Vandemaele vraagt naar een nadere toelichting over het probleem met betrekking 

tot de fietsstraten en de handhaving hiervan. Zal er dan tijdelijk niet gehandhaafd worden? En 

over welke termijn gaat dit dan? 
 De GAS-ambtenaar kan dit enkel bevestigen, maar de periode van niet-vervolging is niet 

bekend. Voor verkeersinbreuken wordt het bedrag van de sanctie namelijk bepaald door de 
Koning en dit moet nog gebeuren. De GAS-wet is namelijk bevoegdheid van Binnenlandse 

Zaken, terwijl het KB onder de bevoegdheid van FOD Mobiliteit valt. Het is wachten op de 
aanpassing van het KB. 

 

 Op de vraag van raadslid M. Vandemaele hoe dit zit in andere provincies, licht de GAS-
ambtenaar toe dat dit tevens het geval is. Ook daar wachten ze op de aanpassing van het KB. 

 
 Raadslid M. Vandemaele informeert over welk KB het precies gaat. Het betreft het Koninklijk 

besluit van 09 maart 2014 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties voor de 

overtredingen betreffende het stilstaan en het parkeren en voor de overtredingen betreffende 
de verkeersborden C3 en F103, vastgesteld met automatisch werkende toestellen. 

  
 Op de vraag van raadslid B. Vandorpe vanaf wanneer er dan straffeloosheid optreedt voor 

deze inbreuken, benadrukt de GAS-ambtenaar dat er nog steeds inbreuken kunnen worden 

vastgesteld, maar dat er voorlopig geen boetes kunnen opgelegd worden en dit vanaf 01 juni 
2024. Een mogelijke oplossing zou zijn dat het parket, de strafrechtelijke vervolging verder 

doet en dit in afwachting van de aanpassing van het KB, maar zij wensten dit voorlopig niet 
meer te doen.  

 
 Op de vraag van raadslid M. Ahouna, voorzitter of het KB nog kan aangepast worden vóór 01 

juni, antwoordt de GAS-ambtenaar dat dit weinig waarschijnlijk is.  

 
 Raadslid B. Vandorpe vraagt of alle medewerkers van PARKO, ook GAS-vaststellers zijn. Er zijn 

2 groepen: leden van PARKO die klassieke inbreuken kunnen vaststellen en leden van PARKO 
die verkeersinbreuken kunnen vaststellen. Voorlopig kan slechts één lid van PARKO alle 

inbreuken vaststellen. De GAS-vaststellers worden steeds aangeduid door de Gemeenteraad. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
9 Stationsproject Kortrijk – Wijze van gunnen – selectieleidraad - Goedkeuren. 

 
Geen bemerkingen. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 



 

 

10 Kenniscentrum Vlaamse steden – Rekening 20232 en begroting 2024 – jaarverslag 

2023 en jaarplan 2024 – Principiële goedkeuring. 

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

11 Algemene beleidsrapportering – Jaarrekening Stad en OCMW Kortrijk 2023 - 
Vaststellen. 

 
 Zie ook punt 2 van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 

 
Dit punt werd behandeld in de verenigde raadscommissie die plaatshad voorafgaandelijk aan 

deze raadscommissie. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
12 Academie Kortrijk – Academiereglement – Aanpassingen - Goedkeuren. 

 

 Raadslid M. Vandemaele vraagt of er inspraak is geweest van de leerlingen bij de aanpassing 
van het academiereglement. 

 
 Wat betreft de opmaak van het academiereglement zijn de leerlingen niet 

betrokken. Het academiereglement is gebaseerd op het voorstel van de 
Onderwijskoepel van Steden en Gemeenten. In dit reglement zijn vooral wettelijke 

bepalingen opgenomen in verband met evaluaties, aanwezigheden of te behalen 

leerdoelen. Bij elke inschrijving wordt gevraagd of de leerling akkoord gaat met dit 
reglement en tot op heden is er daar nog nooit een opmerking over geformuleerd. 

 
Raadslid M. Vandemaele maakt ook melding dat er meerdere lessen wegvallen en dat 

bepaalde leerlingen een klaslokaal moeten schilderen in functie van de activiteiten met 

Sinksen, terwijl daarover niets opgenomen is in de programmatie. 
 

 De directeur van de Academie liet weten dat er inderdaad een frustratie was in het 
atelier schilderkunst over de vroege opstart van de opbouw van de tentoonstelling. 

Hiervoor zijn beide leerkrachten reeds aangesproken en wordt er volgende week 

wel degelijk les gegeven. 
Wat het schilderen van het lokaal betreft, maakt dit deel uit van een lange traditie 

om de leerlingen te laten meehelpen bij het schilderen van hun eigen lokaal. Deze 
traditie wordt afgebouwd, maar kadert wel in de verwachting ten aanzien van de 

leerlingen om respectvol met het materiaal en de ruimte om te gaan. Wanneer er 
door intensief gebruik, een heropfrissing nodig is, dan wordt dit gevraagd aan de 

leerlingen. 

De academie staat wel degelijk opgenomen in de programmatie van Sinksen (cfr. 
website Sinksen 2024.) Zowel op zaterdag 18 als op zondag 19 mei is er de 

eindejaarstentoonstelling van de Academie. 
  

(Zie memorie van toelichting) 

 
13 Sport – Subsidiereglement Sport – herwerken reglement -subsidie voor het 

organiseren van een sportmanifestatie op de openbare weg - Goedkeuren. 
 

 Raadslid M. Vandemaele merkt op dat er in artikel 3.3. bij het prijzengeld verwezen wordt 
naar de officiële barema’s van Cycling Vlaanderen en informeert naar de bestaande verschillen 

hiervoor bij mannen en vrouwen. 

 



 

 

 Schepen W. Allijns benadrukt dat er een tendens is om vrouwenwedstrijden te organiseren en 

verwijst naar “Kortrijk Koerse” en “Kuurne – Brussel – Kuurne” en dat het aan de 

organisatoren is om het prijzengeld te bepalen. 
 

 De barema’s zijn terug te vinden op de website van Cycling Vlaanderen 
(Kenniscentrum – Prijzen – Prijzenbarema.) Het subsidiereglement gaat over 

regionale wedstrijden en daar wordt er geen onderscheid gemaakt in prijzengeld 

tussen heren en dames. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

 
RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

 

1 Creat Services – Algemene vergadering van 18 juni 2024 – Goedkeuren agenda, 
statutenwijziging en bepalen mandaat vertegenwoordiger.  

 
 Zie ook punt 5 van de Gemeenteraad. 

 

 Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

2 Algemene beleidsrapportering – Jaarrekening Stad en OCMW Kortrijk 2023 - 
Vaststellen. 

 

 Zie ook punt 11 van de Gemeenteraad. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

 

VARIA 
  

1 Aantal inwoners 
 

Raadslid B. Vandorpe informeert naar het tijdstip dat het aantal inwoners van een 

stad/gemeente wordt vastgesteld in functie van de gemeenteraadsverkiezingen en het exacte 
aantal voor Kortrijk. 

 
Dit is het aantal inwoners op 01 januari 2024 zoals gepubliceerd in het Belgisch 

Staatsblad d.d. 14 februari 2024. Voor Kortrijk bedraagt dit cijfer officieel 79.980. 
Hierbij wordt geen rekening gehouden met de personen opgenomen in het 

wachtregister. 

 
2 Aanmeldingssysteem onderwijs 

 
Raadslid M. Vandemaele verwijst naar de afsluiting van de aanmeldingsprocedure en deelt 

mee dat hij van veel mensen te horen kreeg dat zij niet hun eerste, tweede of derde keuze 

kregen. Hij wil graag weten over hoeveel kinderen het gaat, welke de wachtlijst per school is 
en ook graag een opsplitsing in A- en B-stroom. 

 
Vanuit het Agentschap voor Onderwijsdiensten (AGODI) werd het volgende 

antwoord bezorgd:  
“We delen zeker de bezorgdheid van de ouders van wie het kind op dit moment 
nog geen toewijzing heeft.  
Weet dat de foto op het moment van de bekendmaking niet de definitieve foto is. 
De te verwachten carrouselbewegingen zorgen zeker nog voor betere resultaten 
(al was het alleen maar om de dubbele aanmeldingen 1A en B wat het recht is van 



 

 

ouders, maar uiteindelijk kan een kind maar 1 plek innemen.) De cijferanalyse 
wordt eerst maandag meegegeven en besproken op de werkgroep aanmelden en 
inschrijven. Op bepaalde vragen kan er niet ingegaan worden omwille van privacy 
redenen (zie gebruikersvoorwaarden en gegevensbescherming.) 
Er wordt dan ook voorgesteld om een volledig antwoord uit te stellen gezien er 
momenteel geen correct antwoord kan worden gegeven. Weet dat niemand er bij 
gebaat is dat ouders/leerlingen niet kunnen naar een school gaan van hun keuze. 
Een school kan echter niet meer leerlingen inschrijven dan hun fysieke capaciteit. 
Definitieve cijfers zullen er maar zijn op 10 juni. Ouders die vragen hebben, richten 
die het best naar de Lokaal OverlegPlatform (LOP)-deskundige waarvan de 
gegevens terug te vinden zijn in de brief ze kregen.  
We kunnen wel melden dat er druk is in Spes Nostra Heule, ’t Vier en Plein. Dit 
wordt opgevolgd door de werkgroep aanmelden.” 

 

 

 

 
 

De notulist 
         N. Deprez  
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